



8. maj 2023

Bestyrelsesmøde

Tilstede: Sofie Engelbrecht, Astrid Jul Bastholm, Lea Krull, Morten Hansen, Ditte Svendsen, Michael Juel, Clara Ørtvig, Jeppe Friis

Dagsorden

- 1) Valg af referent og ordstyrer
 - a. Lea tager referat, Sofie er ordstyrer.
- 2) Dato for mammutmøde
 - a. Vi snakker om datoen 6-8. oktober 2023. Sekretariatet holder internationalt møde i dagene op til.
- 3) Datoer for kommende bestyrelsesmøder
 - a. Vi aftaler ikke noget konkret nu. Lea sender en doodle ud med henblik på at vi fastlægger os på datoer.
 - b. Vi vil gerne have en blanding af hybrid-møder og fysiske møder.
 - c. Der er bred enighed om at hverdage fungerer rigtig fint i tidsrummet 19 til 21. Dem der bor i hovedstaden forsøger altid at have et udvalgt sted at mødes fysisk.
 - d. Clara siger at hendes familie har et sommerhus, som hun vil undersøge om vi kan låne til et fysisk møde og en sommerhustur 😊 Lea og Clara snakker lige sammen angående en doodle.
- 4) Ansvarsområder
 - a. Vi tager udgangspunkt i arbejdsprogrammet.
 - b. **Astrid** og **Clara** og **Jeppe** vil gerne igangsætte noget arbejde med at styrke fællesskabet mellem regionsledere. Vi kan kalde dette regionsudvikling.
 - c. Regionskontaktpersoner:
 - i. SJØ – **Ditte**
 - ii. MJY – **Ditte**
 - iii. NJY – **Jeppe** og **Lea**
 - iv. FYN – **Clara**
 - v. SJY – **Morten** og **Lea**



- vi. HST – **Sofie** 😊
 - d. **Sofie** og **Lea** laver et udkast til en samværspolitik med henblik at fremlægge den på mammutmøde.
 - e. **Sofie** og **Jeppe** tager møder og ting der har med SAFU.
 - f. **Ditte** og **Lea** har en projektgruppe for at komme i gang med udlejning med noget skønnere materiale, som vi kan promovere os med.
 - g. **Morten** holder kontakt med Daniel angående IT.
 - h. **Sofie** holder kontakt med Uddannelsesgruppen.
 - i. MarCom ligger under **Astrid**
 - j. **Lea** tager kontakten til både UFO (KW/HC) og Interviewgruppen. Sofie hjælper gerne til med dette område.
 - k. **Michael** holder tråd i Udvalg for Kontaktpersoner.
 - l. **Clara** og **Sofie** vil gerne holde kontakt til Udvalg For Inbound.
 - m. **Morten** tager teten på Udvalg for Hus & Have.
 - n. **Ditte** holder kontakt med Fundinggruppen
- 5) Eventuelt
- a. Ditte nævner at der er regioner, hvor der mangler fysiske forældremøder. En hurtig løsning i år kan være, at det kan gøres online men på sigt, så skal det være en opgave, som vi arbejder med at få ud i regionerne.